
Zápis č. 1 ze zasedání zastupitelstva obce Vyžlovka dne 18.1.2023  
 
Přítomni: Ing. J. Pelikán, Ph.D., Ing. R. Vondrovic(distančně), M. Vilinger, M. Perčina,  
                  Ing. M. Charvát, MUDr. J. Jílková (distančně), V. Vosecký,  
Omluveni: Ing. M. Zeman 
Hosté: Bc. Michal Šmíd 
 
Program jednání:  
1. Program a ověřovatelé 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Souhlas obce-nájemní smlouva areálu SKV 
4. Nájem-vitrína na prodejně potravin 
5. Regulační plán 
6. Žádost o umístění reklamy 
7. Zřizovací listina ZŠ 
8. Vyrovnání provozních nákladů-vodovod 
9. Vybudování šaten v areálu fotbalového hřiště 
10.Žádost o úpravu veřejného prostoru 
11. Různé 
 
1. Program a ověřovatelé-ZO schvaluje program zasedání dne 18.1.2023 a přidání 1 bodu. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje program jednání dne 18.1.2023 a přidání bodu Žádost o úpravu  
    veřejného prostoru. 
    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
    Ověřovatelé: návrh- MgA., M. Začal, V. Vosecký. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu č. 1 dne 18.1.2023 MgA., M. Začala  
    a V. Voseckého. 
    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 

 
2. Kontrola minulého zápisu-ZO schvaluje zápis č. 18 ze dne 21.12.2022. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje zápis č. 18 ze dne 22.12.2022. 
     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 

 
3. Souhlas obce-nájemní smlouva areálu SKV-starosta uvedl, že záměr, resp. informace o možném 
     udělení souhlasu byla vyvěšena na úřední desce. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje udělení souhlasu s pronájmem bytu v areálu fotbalového hřiště pro 
     SKV, dle platné nájemní smlouvy.  
     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
4. Nájem-vitrína na prodejně potravin-starosta uvedl, že záměr byl vyvěšen na úřední desce, 
    ZO souhlasí s pronájmem. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje Smlouvu o nájmu plochy pro propagační účely pro Janu Šmídovou,  
     Mánesova 1648/80,120 00 Praha 2, IČ:02408597, DIČ: 8453150145 na dobu 1 roku od 19.1.2023 a  
     s ročním nájemným 7. 300,- Kč a s možností prodloužení smlouvy. 
      Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 

5. Regulační plán-starosta uvedl, že je navrhován regulační plán pro lokalitu u koupaliště, kde mají 
    Vzniknout 4 rodinné domy. Jedná se o úpravu okolí této výstavby, zevrubně ZO seznámil 
    s návrhem. ZO bere na vědomí a k návrhu se ještě bude vyjadřovat později. 
 



6. Žádost o umístění reklamy-starosta podal zprávu o žádosti zástupkyně obchodního řetězce 
     LIDL o umístění reklamy v obci u hlavní silnice. Cena za reklamu je dána OZV, ZO se domnívá, 
     že v tomto případě by se mělo ještě jednat. 
     
7. Zřizovací listina ZŠ-starosta uvedl, že stávající zřizovací listina není formálně zcela v pořádku, 
     proto předložil návrh, ve kterém je především upraven, resp. zpřesněn v dodatcích majetek ve  
    výpůjčce. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje Zřizovací listinu školské právnické osoby základní školy Vyžlovka, 
     která nahrazuje Zřizovací listinu z 31.8.2016. 
     Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 

8. Vyrovnání provozních nákladů-vodovod-starosta podal zprávu o jednání v Jevanech, kdy bylo 
     zjištěno, že obec Vyžlovka nehradila v minulosti náklady na provoz čerpadel, přivádějících vodu 
     do Vyžlovky. S vedením Jevan bylo předběžně dohodnuto, že náklady v uplynulých 10 letech  
     vyčíslené částkou 300. 000,- Kč by obec Vyžlovka uhradila. Dále bude nutné se podílet na dalších  
     opravách, např. šachet. Jedná se o nápravu stavu z minulosti. 
      Návrh usnesení: ZO schvaluje úhradu nákladů na přenos vody z jevanského vodovodu na Vyžlovku 
      za dobu uplynulých 10 let ve výši cca 300. 000,- Kč. 
      Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
  
9. Vybudování šaten v areálu fotbalového hřiště-starosta předal slovo předsedovi SKV M. Šmídovi. 
    Ten hovořil o povinnostech sportovních klubů a splnění podmínek účasti v soutěžích, konkrétně 
     počtu šaten, nyní chybí v areálu 2 šatny. Nabízí se možnost koupě tzv. kontejnerů, které by plně 
     vyhovovaly pro tento účel a splňovaly potřebné parametry. Představil návrh řešení, ZO se shodlo, 
     že by návrh byl schůdný, šatny by bylo možné využít i pro žáky školy apod.  
     Cena je cca 1. 440. 000,- Kč bez DPH a v tomto případě bude nutné realizovat veřejnou zakázku. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje princip řešení splnění podmínek fotbalového svazu na provoz  
     sportovního areálu, nákup 2 kontejnerů pro šatny hráčů. 
      Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
10.Žádost o úpravu veřejného prostoru-p. Charvát seznámil ZO se žádostí pí ***** o úpravu 
     veřejného prostranství, resp. vybudování chodníku před její nemovitostí v ulici Na Bělidle. 
     Původní „chodník“ je v havarijním stavu a pí *****předložila návrh úpravy. ZO není proti, 
      bude sepsána dohoda o podmínkách (ZO nechce, aby vznikla např. parkovací plocha). 
      Bude tím upraven a zkultivován veřejný prostor. 
      Návrh usnesení: ZO schvaluje žádost o úpravě veřejného prostoru dle stanovených podmínek. 
       Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
11. Různé-p. Charvát připomněl, že 4.2. bude masopust a uvedl, některé detaily. 
 
       Starosta ukončil schůzi ve 21.05 hodin, zapsala: Eva Menšíková dne 19.1.2023.  
 
      Ověřovatelé: V. Vosecký………………………….. 
 
 
                             MgA., M. Začal………………………….. 
 
 
     Ing. J. Pelikán, Ph.D. 
        starosta obce 
 


